
High school graduate from The American School in Switzerland (TASIS)
Awarded the Art Prize for the graduating class.

College graduate from the Art Institute of Boston. (Lesley University)
Animation Major.

Nihon Kogakuin College. CG Animation Major.

Manages the YouTube channel "Shiao Yu Family" & “Chiaoart”

趙書巧 Chiao
Chao, Su-chiao

高中畢業於
瑞士美國學校
當屆畢業生美術獎得主

大學畢業於
波士頓藝術專科學校
動畫專科​​

日本工學院專門學校
CG 動畫專科

經營 Youtube 
小魚家族 Shiao yu Family 
巧藝術家 Chiao's Art

小魚家族 Shiao yu Family
http://www.youtube.com/@Shiaoyufamily/

巧藝術家 Chiao's Art
http://www.youtube.com/@Chiaoart/

關於我 About me
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我的三個孩子、家庭是我最大的動力來源
擁有他們，讓我原本漂浮不定的心有了避風港、有了往夢想前進的勇氣

放在內心深處的夢想，慢慢萌芽
再次拿起畫筆，畫出我心中的愛、畫出心中的夢想！

My three children and family are my greatest source of motivation. 
Having them has anchored my previously uncertain heart and given me the 
courage to pursue my dreams.

Deep within my heart, dreams slowly sprout and blossom. 
Once again, I pick up the paintbrush to depict the love in my heart and paint the 
dreams within my soul!



有人說，
我談到畫畫眼睛會發光，也許這就是一種熱愛。

但是想要熱愛的東西可以變成生活，
就需要更多的堅持，
而想要用這種堅持去幫助更多人，
就需要更多的動力！
我的動力來自家人與身邊朋友的支持、
還有再緩緩成長的粉絲們！

在這個畫畫的世界中，我不是個非常藝術的藝術家，
我熱愛故事、希望、跟正能量，
用我的方法去看這個世界，
用畫作、故事來觸動人心，
我想畫出一種會讓人心動的感動。

我不想將自己侷限在一種特定的創作方式，
是因為每一個動人的故事、夢想，
我會選用自己最適合的方式去詮釋、去表達，
打造出真實的打動人心的創作，才是我想要帶給觀者的！
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Some people say that my eyes light up when I talk about painting; maybe this is a form of 
passion.

However, if you want what you are passionate about to become your life, it requires more 
perseverance. And if you want to use this perseverance to help more people, you need even more 
motivation! My motivation comes from the support of my family and friends, as well as the 
slowly growing number of fans!

In this world of painting, I may not be a very artistic artist, but I am someone who loves stories, 
hope, and positive energy. I want to see the world in my own way, using my paintings and 
stories to touch people's hearts. I want to create the kind of emotion that moves people deeply.

I don't want to limit myself to a specific way of creating because for every moving story and 
dream, I choose the method that suits me best to interpret and express it. Creating genuinely 
touching art is what I want to bring to my audience!



展歷：
2024 年 
•	『生態詠嘆』Art Taichung 2024 台中藝術博覽會，台中
•	『2024 第 17 回國際書畫大賞展』日本東京美術館
•	『The Other Art Fair Dallas』 May 2024 藝術博覽會
•	『和光天使 120 小時畫畫馬拉松 - 30 位藝術家聯展』，和光天使藝廊
•	『鬥陣』2024 台灣當代一年展 x Art Future 藝術未來，台北君悅酒店

2023 年 
•	『從我開始改變我們的生活』2023 和光天使藝術節，和光天使藝廊	
•	『夢想啟航』2023 台北插畫藝術節「玄又有玄」，松菸文創園區
•	『島嶼·回望』台灣藝術家威尼斯展平行展，華山紅館
•	『夢想啟航』趙書巧個展，和光天使藝廊
•	『未來·島嶼』台灣藝術家威尼斯展，Palazzo Albrizzi 威尼斯
•	『天使在和光』趙書巧＆郭家秀聯展，和光天使藝廊
•	『和光天使 96 小時畫畫馬拉松 - 36 位藝術家聯展』，和光天使藝廊

得獎：
•	2024 Kyla Artist Prize 視覺藝術組銀獎
•	2024 Kyla Artist Prize 國際插畫獎優等獎項

Experience:
2024:
•	 “Ode to Ecology”Art Taichung 2024, Millenniam Hotel Taichung, Taichung.
•	 “International Painting and Calligraphy Grand Prix Exhibition”Tokyo Metropolitan Art 

Museum.
•	 “The Other Art Fair Dallas” May 2024
•	 “Wako Angel 120-Hour Painting Marathon: A New Creation, 30 Artists Group 

Exhibition”,Wako Angel Gallery & Cafe, Taipei.
•	 “2024 Art Future” Taipei Park Hyatt
2023:
•	 “Wako Angel 96-Hour Painting Marathon: A New Creation, 36 Artists Group 

Exhibition”,Wako Angel Gallery & Cafe, Taipei.
•	 “Angels in Wako” - Exhibition by Su-chiao Chao & Shirly Kuo, Wako Angel Gallery & 

Cafe, Taipei.
•	 "Future ·Island"  Taiwan Artist Exhibition in Venice. Palazzo Albrizzi, Venice
•	 "Dreams Set Sail" Solo Exhibition by Chao Su-chiao, Wako Angel Gallery & Cafe, Taipei.
•	 "Island ·Revisited" Parallel Exhibition by Taiwanese Artists at the Venice, Taipei Brick 

House
•	 “Mystery of Occult” 2023 Taipei Illustration Fair, Song Shan Cultural Park, Taipei
•	 2023 Wako Angel Arts Festival, Wako Angel Gallery & Cafe, Taipei.
Award:
•	 2024 Kyla Artist Sliver Mention, Visual Art Awards.
•	 2024 Kyla Artist Honorable Mention, International Illustration Awards.


